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Vragen

Inleiding

Naar aanleiding van het bericht van het team communicatie d.d. 
6ok22 met als onderwerp ‘Bedrijvenpark Zevenellen in de uitzending 
van Zembla’ de volgende raadsvraag.

Vraag

1. De eerste wet in de communicatie is openheid. Helaas profileert
    Leudal zich opnieuw als een gesloten bolwerk. Uiterst defensief.
    Dat is kennelijk het nieuwe patroon. 
    Zie het gemak waarmee geheimhouding wordt opgelegd aan
     raadsleden. Er is blijkbaar veel te verbergen.
    Zie de onteigeningskwestie in Buggenum. Ik stuur een brief met
    vragen en het verzoek geen besluit te nemen voordat de Raad een
    standpunt kan innemen en een dag later neemt het College een
    onteigeningsbesluit en legt geheimhouding op. Toeval?

2. Ik wens een compleet overzicht van de verontreinigingen op
    Zevenellen, inclusief de veiligheidsrisico’s.



3. Ik verneem ook graag waarom niet transparant is
    gecommuniceerd naar de pers.

4. Hoe denkt het College vertrouwen te winnen van burgers wanneer
    men tegelijkertijd zelf dat vertrouwen ondergraaft?

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden

1. Dit betreft geen vraag maar is uw mening. De provincie 
Limburg is het bevoegde gezag tav de vliegasdepots en 
anders dan uit de uitzending van Zembla en de publicaties in 
de pers volgt is de gemeente in deze dus geen partij. Er is 
aan de uitzending van Zembla medewerking verleend door 
alle informatie die gevraagd is ter beschikking te stellen. Er is 
namelijk anders dan gesteld niets te verbergen.

2. Naar aanleiding van de uitzending van Zembla en de 
krantenberichten hebben wij gevraagd aan de provincie om 
een overzichtstekening te maken met de vliegasdepots, de 
vervuilingen, de peilbuizen, aanduiding art. 55 Wet 
bodembescherming en de beschikkingen. Zodra deze 
samenvattende tekening ter beschikking is, delen we deze 
met de commissie- en raadsleden. 

3. Anders dan u stelt is er transparant geantwoord naar Zembla. 
Op alle door Zembla gestelde vragen is antwoord gegeven en 
ook zijn alle stukken waarom is gevraagd van zowel de 
provincie als grondeigenaars aan Zembla verstrekt. We 
hebben moeten constateren dat Zembla in haar uitzending in 
het telefoongesprek met de bodemdeskundige slechts één 
deel van deze gegevens heeft gebruikt. Volgens de provincie 
hebben ze daarmee de bodemdeskundige op het verkeerde 
spoor gezet. 

Mocht u niet willen wachten op de tekening, dan kunt u 
uiteraard ook alle stukken krijgen zoals wij die met Zembla 
gedeeld hebben.

Er wordt momenteel een Q&A opgesteld in overleg met de 
provincie en andere stakeholders. Voor het onderdeel bodem 
worden deze vragen mede beantwoord door de provincie.

4. Er is transparant gecommuniceerd naar Zembla. Zie ook het 
antwoord onder 2. Alle vragen inzake bodem zijn door de 
betreffende eigenaars van de percelen en de provincie 
beantwoord. De provincie is namelijk het bevoegd gezag met 
betrekking tot bodem.

Jammer genoeg heeft Dagblad De Limburger een artikel 
gepubliceerd zonder wederhoor toe te passen noch bij de 
gemeente noch bij OML/WBCZ of de provincie. Uit het artikel 
volgt ook niet welke informatie volgens de journalist is 
achtergehouden. Naar onze mening zijn we open geweest in 
de communicatie en onduidelijk blijft welke informatie dan 
achtergehouden zou zijn. 

Ter volledigheid willen wij u graag nog wijzen op de 
oplegnotitie van Geonius en de leidraad ‘Wat is vliegas?’. 
Deze stukken zijn in februari 2021 en op 24 mei 2022 (alleen 



oplegnotitie) nog gedeeld met de griffie naar aanleiding van 
vragen tijdens de commissie fysiek.
Tot slot vindt u ook nog een brief uit 2019 die in overleg met 
provincie en initiatiefnemers is gestuurd naar de werkgroep 
milieu van de Dorpsraad Buggenum.

Datum: 18 oktober 2022
Besluit van (wie): college van BenW

Besluit college of 
portefeuillehouder

Besluit luidt: akkoord







 

Vragen en antwoorden Bedrijvenpark Zevenellen: 
 
20221020-QA-Zevenellen-algemeen.pdf (oml.nl) 
 
 
 

 
 
 
 
Reactie: 

• gemeente Leudal 
• provincie Limburg 
• Ontwikkelingsmaatschappij Midden-Limburg BV 
• World Biobased Center Zevenellen 

op tv-uitzending Zembla van 6 oktober 2022: 
 
https://oml.nl/actueel/reactie-op-tv-uitzending-zembla-van-06-
oktober-2022/ 
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